
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 7/2024 

VII Sesja w dniu 19 grudnia 2024  

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce 

„Transmisje obrad”. Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 

14:38 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Ewelina Stobiecka -Wójt 

2. Grażyna Borycka - Skarbnik 

3. Anna Kuras – Sekretarz 

4. Agnieszka Kęsy – Sołtys wsi Izbiska 

5. Mirosław Zawada – Sołtys wsi Miedźno 

6. Czesław Trzepizur – Sołtys wsi Władysławów 

7. Wojciech Bociąga – Sołtys wsi Mokra 

8. Adrian Soboniak – Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

9. Barbara Piątek – Sołtys wsi Ostrowy 

10. Grzegorz Kołosionek – projektant 

11. Agnieszka Związek – Radna Powiatowa 

1. Otwarcie posiedzenia VII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Otwarcia posiedzenia sesji dokonał przewodniczący Zbigniew Graj. Poinformował, że obrady 

są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń audiowizualnych. Powitał wszystkich 

uczestników obrad. Na sesji obecnych było 14 radnych co stanowi kworum niezbędne do 



przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. Wobec braku 

propozycji zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z VI Sesji Rady Gminy Miedźno. Wobec 

braku uwag protokół poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno. 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych Marzena Pełka.  

Przewodniczący Graj dodał, że całkowita kwota podwyżki jest symboliczna i po zsumowaniu 

całości wynosić będzie proporcjonalnie tyle co jedna dieta miesięczna.  

Głos w sprawie zabrała Sołtys Barbara Piątek, która zapytała czy gminę stać na to aby zrobić 

podwyżki. Przewodniczący odpowiedział, że podwyżki nie są duże w porównaniu do płacy 

minimalnej. Dieta musi w jakimś stopniu rekompensować nieobecność w pracy. 

Wójt Ewelina Stobiecka dodała, że w projekcie budżetu na rok 2025 zostały zaplanowane 

20% podwyżki dla takich jednostek jak orkiestry, kluby sportowe czy straż pożarna. 



Natomiast zadłużenie gminy wynika z inwestycji jakie gmina prowadzi. Środki na wydatki 

bieżące są zabezpieczone w budżecie na rok 2025. 

Do dyskusji włączył się Sołtys wsi Władysławów, który powiedział, że gmina powinna 

wypracować dochody i po tym czasie zrobić podwyżki.  

Wobec braku innych pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agnieszka Makles, Robert Miara 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 50/VII/2024 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowości Ostrowy nad Okszą przedstawił Grzegorz Kołosionek, główny projektant.  

Radny Ireneusz Kluba zadał pytanie jaka jest szerokość pasa zabudowy przy ulicach. 

Grzegorz Kołosionek odpowiedział, że linia zabudowy w większości miejsc została 

zwiększona. Został uwzględniony również teren produkcyjny. Dokładnej liczby o ile metrów 

została powiększona linia zabudowy na tą chwilę nie jest w stanie określić. Radny Kluba 

dodał, że w miejscowości Kołaczkowice pas zabudowy wynosił 70 metrów, natomiast na 

Komisjach, które się odbyły przedstawiano plan który określał szerokość jako 30 metrów. 

Projektant odniósł się do wypowiedzi pana Kluby. Powiedział, że błędnie pomylono plan 

ogólny z planem miejscowym. Plan którego dotyczy ustawa przewiduje zdecydowanie  

więcej metrów zabudowy. Radny Kluba zwrócił uwagę na plan ogólny, który będzie 

ograniczał zabudowę. Zaznaczył, że mieszkańcy powinni zwrócić na to uwagę. Projektant 

Kołosionek dodał, że z biegiem czasu każda gmina będzie musiała się zmierzyć z planem 

ogólnym.  

Wobec braku innych pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Ostrowy nad Okszą..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 51/VII/2024 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

Projekt uchwały w sprawy zmian w budżecie gminy na rok 2024 przedstawiła skarbnik 

Grażyna Borycka. 

Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 52/VII/2024 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2024-2036. 

Projekt uchwały w sprawy zmian w budżecie gminy na rok 2024 przedstawiła skarbnik 

Grażyna Borycka. 

Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2024-2036..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 53/VII/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawy zmian w budżecie gminy na rok 2024 przedstawiła skarbnik 

Grażyna Borycka. 

Radna Marzena Pełka dodała ,że na Komisja Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Radny Kluba zadał pytanie co to za fundusz utworzony na rzecz Straży Pożarnej i Policji. 

Skarbnik Borycka odpowiedziała, że są to fundusze państwowe. Radny Kluba podjął temat 

wykupu koszy oraz wydzierżawienia drukarek. Zadał również pytanie gdzie znajduje się 

sprzęt taki jak drukarki, komputery, którymi dysponowała gmina we wcześniejszej kadencji. 

Wójt Stobiecka odniosła się do wykupienia koszy przez gminę. Na komisji podjęto temat 

wykupienia koszy. Wójt prosi aby w nowym roku radni pochylili się nad tym tematem, 

przeanalizowali go i podjęli decyzję czy wykupienie koszy będzie dobrym rozwiązaniem. 

Wójt Stobiecka odniosła się do pytania o sprzęt i powiedziała, że nic jej nie wiadomo o 

sprzęcie, o który pyta pan Kluba. W temacie dzierżawy Wójt odpowiedziała, że drukarki są 

dzierżawione od zawsze, praca urzędu w głównej mierze opiera się na drukowaniu, 

skanowaniu i taki sprzęty są niezbędne. Skarbnik Borycka podkreśliła, że po 

przeprowadzonych analizach kosztów, najbardziej opłacalną formą dla gminy jest dzierżawa 

tych sprzętów. Dodała również, że radni na komisjach mogą ponownie przeanalizować tą 

kwestię. Ireneusz |Kluba powiedział aby  informację odnośnie otrzymanego przez gminę 

sprzętu dodać do wglądu dla mieszkańców.   

Wójt Stobiecka odniosła się do uchwały w sprawie budżetu gminy na 2025. Bardzo dziękuje 

pani Skarbnik i całemu referatowi finansowemu za stworzenie budżetu dla gminy. 

Powiedziała także o największych inwestycjach  jakie są w planach na 2025 roku.  

Sołtys wsi Mokra Wojciech Bociąga zapytał o kwotę przeznaczoną na zakup samochodu dla 

straży pożarnej w Mokrej. Wójt odpowiedziała, że część zaplanowanych pieniędzy gmina 

przeznaczyła z budżetu, natomiast kolejną część chcemy pozyskać z dofinansowania. Sołtys 

Miedźna Mirosław Zawada zapytał o straż pożarną w Miedźnie, a dokładnie czy zostały 

zabezpieczone środki na budowę garażu. Skarbnik Borycka powiedziała, że na ten rok w 

budżecie nie ujęto tego zadania. Dodała również, że być może w ciągu roku uda się 

wygospodarować jakieś środki. Sołtys Miedźna odniósł się do odpowiedzi i powiedział, że 

dużą kwotę przeznaczono na remont pomnika. Można było te środki podzielić pomiędzy 

strażą, a pomnikiem. Przewodniczący Graj odniósł się do wypowiedzi i dodał, że pomnik jest 

kultowym miejscem dla gminy i bardzo długi czas walczono o to aby go wyremiontować.. 

Sołtys Czesław Trzepizur zwrócił uwagę, żę w budżecie gminy nie zaplanowano środków na 

remont drogi łączącej Władysławów z Miedźnem. Wójt Stobiecka powiedziała, że zasadne 

jest to co powiedział pan Trzepizur i drogę należy wyremontować. Natomiast w budżecie na 

nowy rok nie udało się ująć tego wydatku. Można natomiast skorzystać ze środków na 



wydatki bieżące i drogę w pewnym stopniu naprawić. Dodała również, że jest dużo inwestycji 

rozpoczętych i trzeba je zakończyć aby myśleć o zaczęciu nowych. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie budżetu. Wobec braku innych 

pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 54/VII/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2025-2036. 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2025-20236 przedstawiła 

Skarbnik Grażyna Borycka. Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2025-2036..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 55/VII/2024 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Miedźno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Miedźno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 



pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 przedstawiła Skarbnik Borycka. Wobec 

braku pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Miedźno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 56/VII/2024 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący 

komisji Ireneusz Kluba. Zapytał on czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. Wobec braku 

pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 57/VII/2024 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych na 2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

przedstawiła Przewodnicząca Marzena Pełka. Zapytała czy są jakieś uwagi do planu pracy. 

Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych na 

2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 58/VII/2024 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa na 2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa przedstawił Przewodniczący Paweł Mszyca. Zapytał czy są jakieś uwagi do planu 

pracy. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, 

Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, 

Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 59/VII/2024 

 

14. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

Wójt gminy Miedźno Ewelina Stobiecka przedstawiła sprawozdanie  z działalności pomiędzy 

sesjami. Omówiła ona wszystkie podjęte uchwały, realizacje zadań gminy, spotkania. 

 

15. Wolne wnioski. 

Radny Kluba odniósł się do remontu drogi w Kołaczkowicach. Powiedział, że przetarg został 

ogłoszony kilka dni po wyborach i przegraniu ich przez ówczesnego Wójta. Droga ma być 

budowana bez kanału technologicznego, co jest niezgodne z przepisami. Radny zadał pytanie 



na jakiej podstawie zrezygnowano z budowy tego kanału technologicznego.  

Wójt Stobiecka powiedziała, że zapoznała się z sytuacją i umowa z firmą została podpisana. 

Nie obejmuje ona budowy kanału technologicznego, ponieważ skorzystano z odstępstwa od 

budowy tego kanału. Takie pozwolenie wydał Minister Cyfryzacji. Problem jest również z 

odprowadzeniem wody. Wójt Stobiecka powiedziała, że czas na realizację tej budowy jest do 

kwietnia 2026 roku. Na tą chwilę gmina ustala możliwie najlepsze rozwiązania tej inwestycji. 

Radny Kluba powiedział, że inne ulice, w tym te mniej zamieszkane taki kanał 

technologiczny posiadają.   

 

Radna Małgorzata Szymonik zapytała o tablice informacyjne, mapy na terenie gminy. 

Ponieważ za poprzedniej kadencji zostały one ściągnięte. Zadała pytanie czy w roku 2025 

powrócą one na swoje miejsca. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że gmina jest na etapie 

tworzenia nowych map, ponieważ wcześniejsze były już zniszczone. W planach jest aby 

powróciły one na swoje miejsca. Drugim tematem jaki poruszyła radna jest informacja 

odnośnie segregacji odpadów zmieszanych. Od stycznia 2025 roku do odpadów zmieszanych 

nie można wrzucać tekstyliów, ubrań, obuwia. Jest to zarządzenie w całej Polsce. Wszystkie 

tekstylia od stycznia należy przywozić na gminny PSZOK. 

Radna Jolanta Kierach zapytała o ulicę Sportową w Ostrowach nad Okszą. Jest wiele 

zastrzeżeń odnośnie szerokości i sposobie przyłączania do posesji na tej ulicy. Jak gmina 

odnosi się do tych zastrzeżeń. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że gmina stara się rozwiązać 

problemy dotyczące tej ulicy. Jest to wąska ulica i pomiędzy płotami nie ma dużo miejsca. 

Gmina realizując ten projekt korzysta z dofinansowania, którego wymogi obejmują program 

bezpieczeństwa pieszego. Chodniki muszą mieć określoną szerokość i wysokość. Radna 

Kierach zapytała także czy gmina planuje wznowienie naborów na ,,Osiedle Akacjowa 

Ostoja’’. Wójt Stobiecka odpowiedziała, że nabór zostanie wznowiony. Nabór będzie 

ogłaszała spółka SIM, zgodnie z umową. Radny Kluba włączył się do dyskusji. Napomniał o 

złym stanie finansowym spółki. Wójt Stobiecka powiedziała, że nic jej o tym nie wiadomo. 

Wie natomiast, że spółka działa również na terenach innych gmin i nic nie wskazuje na zły 

stan finansowy tej spółki.  

 

Radny Mszyca poruszył temat drogi powiatowej, która łączy Izbiska z Władysławowem. 

Napomniał, aby usunąć złogi na poboczach drogi, ponieważ podczas topnienia śniegu robią 

się kałuże i woda zalega na drodze. Stobiecka odpowiedziała, że gmina może zawnioskować 

do zarządu dróg powiatowych z tym problemem.  

Sołtys Bociąga odniósł się do tematu z poprzedniej sesji. Zadał pytanie czy gmina może 

określić całkowity koszt jaki poniosła podczas obsługi spraw sądowych, które dotyczyły 

niewywiązania się finansowego przez gminę za poprzedniej kadencji Wójta. Skarbnik 

Borycka przedstawiła wszystkie koszty jakie gmina poniosła do dnia dzisiejszego.  

Radna Makles poruszyła temat placu zabaw w miejscowości Wapiennik. Zapytała jakie są 

plany w związku z jego budową. Napomniała, że dwa dofinansowania już przepadły. Wójt 

Stobiecka odpowiedziała, że na działce pod plac budowy wystąpiła kolizja ze słupem 

energetycznym i to było głównym powodem opóźnień. W roku 2025 gmina postara się 

zrealizować ta inwestycję.  

Radna Emilia Burska- Florczyk odczytała pisma jakie wpłynęły do rady gminy Miedźno w 

ostatnim czasie.  



Przewodniczący Graj złożył życzenia dla wszystkich z okazji Świąt Bożego Narodzenia.  

 

16. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy Zbigniew Graj zamknął obrady VII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

Sesję zakończono o godzinie 14.38 

 

 

 

                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy Miedźno 

                                                                                       Zbigniew Graj  

 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


